
1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Εργαζόμενοι ΠΑΓΝΗ: "Δεν έχουμε εμβόλια για να
εμβολιαστούμε κατά της γρίπης"

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2018

Επιφάνεια: 96.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εργαζόμενοι ΠΑΓΝΗ:
"Δεν έχουμε εμβόλια για να 

εμβολιαστούμε κατά της γρίπης"

"Το υπουργείο δεν έχει στείλει τα εμβόλια για τον α- 
ντιγριπικό εμβολιασμό του προσωπικού", καταγγέλ
λουν οι εργαζόμενοι στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο 
Ηρακλείου Κρήτης.
"Διανύουμε τον Δεκέμβρη και το νοσοκομείο δεν έχει 
παραλάβει εμβόλια για να εμβολιαστεί το προσωπικό 
κατά της γρίπης, ώστε να προστατευθεί και να προ
στατεύσει και τους α
σθενείς", αναφέρουν τα 
μέλη του σωματείου του 
ΠΑΓΝΗ.
Όσοι στελεχώνουν νο
σοκομεία και υπηρεσίες 
Υγείας ανήκουν στις ο
μάδες που πρέπει να εμ
βολιάζονται κάθε χρόνο 
κατά της γρίπης.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Και ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών ενάντια στο
αθλητικό νομοσχέδιο

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2018

Επιφάνεια: 82.27 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Και ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών 
ενάντια στο αθλητικό νομοσχέδιο
Γιατροί, φαρμακοποιοί, διαιτολόγοι και φυσιοθερα
πευτές συ στρατεύονται ενάντια στο αθλητικό νομο
σχέδιο που δίνει στα γυμναστήρια μια σειρά από δυ
νατότητες οι οποίες σχετίζονται με τη διατροφή και 
την Υγεία.
Ο Ιατρικός Σύλλογος ζητά την απόσυρση του σχεδί
ου νόμου, το οποίο, "ανοίγει την πόρτα στην ανεξέ
λεγκτη διακίνηση σκευασμάτων διατροφής χωρίς 
προηγούμενο ιατρικό έλεγχο ή την αναγκαία ιατρική 
παρακολούθηση".
Τονίζει για μία ακόμη φορά ότι κανένα φάρμακο δεν 
πρέπει να λαμβάνεται ανεξέλεγκτα, αλλά και ότι η πώ
ληση και διάθεση όλων των σκευασμάτων υγείας πρέ
πει να γίνεται μόνο με τη σύμφωνη γνώμη ιατρού.
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1  401 ΓΣΝΑ: Γιατρός με πλαστό πτυχίο!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Επιφάνεια: 941.5 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

401 ΓΣΝΑ
Γιατρός με πλαστό πτυχίο!
Ηταν διευθυντής στο διαιτολογικό τμήμα, με 
ιατρεία σε Πάτρα και Σπάρτη. ΣΕΛ. 20
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1  401 ΓΣΝΑ: Γιατρός με πλαστό πτυχίο!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Δεν ήταν καθαρίστρια και 
δικάστηκε μόνο 18 μήνες

►Του ΔΗΜΗΤΡΗ ΤΕΡΖΗ

···* ««!·

, Λ: 1 / Μϊ
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To ntlaow έγγραφο δυνάμει 
του οποίου ο £. Γ. εργαζόταν στο 

401 Ιιρατιωακό Νοσοκομείο

Ηιαν κτηνίατρος και διατροφολόγος, αλλά παρίσιανε τον γιατρό 
εμφανίζοντας πλαστό πτυχίο. Υπηρετούσε στο 401, διατηρεί ιατρείο, 
συνταγογραφεί και δίνει διαλέξεις. Οταν αποκαλύφθηκε η απάτη, κάθισε 
στο εδώλιο και τιμωρήθηκε με ενάμιση χρόνο φυλακή, ποινή που ίσως 
μειωθεί κατά την εκδίκαση της έφεσης που άσκησε

την Ελλάδα σήμερα μπορεί να 
είσαι καθαρίστρια που πλα
στογράφησε το απολυτήριο 
μιας τάξης του Δημοτικού και 
να καταδικάζεσαι σε ΙΟετή φυ
λάκιση. Μπορεί όμως και να 
δηλώνεις γιατρός χωρίς πτυχίο 
ιατρικής και να τη γλιτώνεις με 
18 μήνες φυλάκιση - που πιθα
νότατα θα μειωθεί στο Εφετείο 
ώστε να μην κάνεις ούτε μία 
μέρα φυλακή!

Η απίστευτη αυτή ιστορία 
που φέρνει στο φως σήμερα η 
«Εφ.Συν.» αφορά τον στρατιω
τικό Ε.Γ. (τα πλήρη στοιχεία του 
στη διάθεση της εφημερίδας). 
Ο Ε.Γ. διατηρεί ιατρείο, συντα
γογραφεί, δίνει διαλέξεις σε δη
μοτικές αίθουσες, διατηρεί το 
προφίλ του άριστου μέλους της 
κοινωνίας και δηλώνει γιατρός 
αν και απόφοιτος της... Κτηνια
τρικής Σχολής του ΑΠΘ. Μάλι
στα, επί μια τριετία ήταν διευ
θυντής στο διαιτολογικό τμήμα 
του 401 ΓΣΝΑ, ενώ είχε ανοίξει
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και δύο ιατρεία, ένα στην Πά
τρα και ένα στη Σπάρτη όπου 
δεχόταν ασθενείς.

Ο εν λόγω αξιωματικός κα
ταδικάστηκε πριν από λίγο 
καιρό από τη στρατιωτική Δι
καιοσύνη σε ποινή φυλάκισης 
18 μηνών, έπειτα από καταγγε
λία που είχε γίνει για τις δρα- 
στηριότητές του. Ο ίδιος έχει 
ασκήσει έφεση στην απόφαση. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, ο 
κτηνίατρος αυτή την περίοδο 
σπουδάζει στην Ιατρική Σχολή 
του Πανεπιστημίου Αθηνών, 
προκειμένου να λάβει τον τίτλο 
που δεν έχει, αλλά που χρησι
μοποιούσε κατά κόρον τα προ
ηγούμενα χρόνια.

Και λέμε χρόνια, καθώς 
σύμφωνα με τα στοιχεία που 
έχουμε στη διάθεσή μας ήταν

εγγεγραμμένος στον Ιατρικό 
Σύλλογο της Πάτρας από το 
2011, ενώ είναι χαρακτηρι
στικό πως την άδεια άσκησης 
επαγγέλματος την πήρε από 
την Περιφέρεια Δυτικής Ελ
λάδας. Στην Πάτρα, για άγνω
στους λόγους, δεν έμεινε για 
πολύ ως μέλος του τοπικού 
ιατρικού συλλόγου, ζήτησε τη 
διαγραφή του και στη συνέ
χεια έκανε αίτημα να ενταχθεί 
στον Ιατρικό Σύλλογο Λακωνί
ας, πράγμα το οποίο και έγινε. 
Μάλιστα, υπάρχουν έγγραφα 
με τα οποία απευθύνεται στον 
ιατρικό σύλλογο, υπογράφο
ντας ως στρατιωτικός γιατρός.

Στο μεσοδιάστημα είχαν 
πυκνώσει οι μουρμούρες μέσα 
στο 401 ΓΣΝΑ από γιατρούς 
που γνώριζαν πως ο Ε.Γ. δεν

έχει πτυχίο ιατρικής και κάπως 
έτσι ακολούθησαν οι σχετικές 
καταγγελίες και ξεκίνησε μια 
Ενορκη Διοικητική Εξέταση 
για να διαπιστωθεί του λόγου 
το αληθές.

Η διακωμώδηση
Πηγές από το νοσοκομείο 

ανέφεραν στην «Εφ.Συν.» ότι 
παρουσιαζόταν στους συνα
δέλφους με το επιχείρημα 
«έχω τελειώσει Ιατρική», ενώ 
αρκετοί ήταν εκείνοι που στους 
διαδρόμους του 401 ΓΣΝΑ δι
ακωμωδούσαν την κατάσταση 
λέγοντας πως έχουν τη μοναδι
κή τύχη να εργάζονται παρέα 
με έναν «συνάδελφο», ο οποίος 
ήταν ταυτόχρονα κτηνίατρος, 
γιατρός και διατροφολόγος! 
Παράλληλα, υπήρχαν αιχμές

και ως προς τη διοίκηση του 
Υγειονομικού του Στρατού, για 
την οποία ανέφεραν πως δεν 
είχε ελέγξει, ως όφειλε, τους 
τίτλους του αξιωματικού.

Οπως αποδείχτηκε από την 
έρευνα της στρατιωτικής Δι
καιοσύνης, το πτυχίο Ιατρικής 
το οποίο προσκόμιζε ο εν λόγω 
αξιωματικός, με ημερομηνία 
έκδοσης 26 Νοεμβρίου 2007 
και βαθμό «Λίαν Καλώς - Επτά» 
ήταν πλαστό και δεν είχε εκδο- 
θεί ποτέ από την Ιατρική Σχο
λή του ΑΠΘ. Με έγγραφό του 
στις 27 Φεβρουάριου 2016 το 
ΑΠΘ ενημέρωνε την Περιφέ
ρεια Δυτικής Ελλάδας πως το 
εν λόγω πιστοποιητικό απο
φοίτησης «δεν έχει εκδοθεί 
ποτέ από την εν λόγω σχολή», 
με αποτέλεσμα η περιφέρεια

να καλέσει τον «γιατρό» να 
επιστρέφει την άδεια άσκησης 
επαγγέλματος σε αυτήν.

Μάλιστα, την απόφαση 
αυτή η περιφέρεια την κοινο
ποιούσε τόσο στον Πανελλήνιο 
Ιατρικό Σύλλογο, όπως επίσης 
και σε όλους τους ιατρικούς 
συλλόγους της χώρας.

Μετά την απόφαση του 
στρατοδικείου ο Ε.Γ. έχει πά- 
ψει να δηλώνει γιατρός, του
λάχιστον στον ιστότοπο που 
διατηρεί και εμφανίζεται ως 
«κλινικός διαιτολόγος». Δη
λώνει πως έχει αντιμετωπίσει 
περισσότερα από 3.600 πε
ριστατικά στην καριέρα του, 
ωστόσο αξίζει να σημειωθεί 
ότι ορισμένες από τις μεθό
δους αντιμετώπισης που περι
γράφει, δεν γίνονται ούτε από 
διατροφολόγο ούτε από κτηνί
ατρο, αλλά από καταρτισμένο 
ιατρικό προσωπικό.

Δεδομένη η απόταξη
Κύκλοι του υπουργείου 

Εθνικής Αμυνας με τους οποί
ους επικοινώνησε η «Εφ.Συν.» 
εκτιμούν ότι σε τέτοιες περι
πτώσεις, η απόταξη από τον 
Στρατό είναι δεδομένη, ανε
ξαρτήτως του αν θα μειωθεί ή 
όχι η ποινή στο Εφετείο. Την 
κατάληξη μάλλον τη γνωρίζει 
και ο ίδιος ο Ε.Γ., ο οποίος εδώ 
και ενάμιση χρόνο ασχολεί- 
ται με τους... συνεταιρισμούς, 
μετέχοντας μάλιστα και στην 
τελευταία έκθεση ΚΑΛΟ μέσω 
μιας αστικής μη κερδοσκοπι
κής εταιρείας που έχει ιδρύσει 
και η οποία ασχολείται με τη 
διατροφική υποστήριξη των 
καρκινοπαθών.

Η περίπτωση του Ε.Γ. είναι 
το δεύτερο κρούσμα με «πει- 
ραγμένους» τίτλους σπουδών 
που συμβαίνει στο 401 ΓΣΝΑ 
το τελευταίο διάστημα. Υπεν
θυμίζεται ότι όπως αποκάλυψε 
η «Εφ.Συν.» πριν από λίγο και
ρό, έπειτα από έρευνα του Σώ
ματος Επιθεωρητών Υγείας στο 
νοσοκομείο, αποδείχθηκε ότι 
ένας από τους θωρακοχειρουρ- 
γούς της διακλαδικής καρδιο
χειρουργικής κλινικής που 
αποτελούσε μέλος της Ομάδας 
Καρδιάς για να πραγματοποιεί 
τις ειδικού τύπου επεμβάσεις 
TAVI δεν είχε τα απαιτούμενα 
προσόντα γι’ αυτήν.

Η συγκεκριμένη υπόθεση 
ήταν επίσης γνωστή στους κύ
κλους του νοσοκομείου καθώς 
είχαν γίνει σχετικές αναφορές 
προς τη διοίκηση και όμως, η 
στρατιωτική Δικαιοσύνη είχε 
βάλει τότε την υπόθεση στο 
αρχείο...
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1  Γιατροί και νοσηλευτές σε Αγγλία, Βέλγιο και
Γερμανία

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 45 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2018

Επιφάνεια: 474.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κλάδος Υγείας

Γιατροί και νοσηλευτές 
σε Αγγλία, Βέλγιο και Γερμανία
Ποιες είναι οι διαδικασίες προσλήψεις και τα απαιτουμενα δικαιολογητικά για την αίτηση

ΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΚΑΝΔΡΗ

Μ
όνιμες θέσεις ιατρών και νοσηλευ
τών σε νοσοκομεία της Αγγλίας, του 
Βελγίου και της Γερμανίας προσφέ- 
ρονται αυτή την περίοδο.

Οι υποψήφιοι μπορούν να ενημερωθούν 
από τις σχετικές ιστοσελίδες των νοσοκο
μείων ή των γραφείων πρόσληψης προκει- 
μένου για τις διαδικασίες και τα απαιτουμε- 
να δικαιολογητικά.

Συγκεκριμένα, θέσεις εργασίας ιατρών 
προσφέρονται σε δημόσια νοσοκομεία (NHS 
Trusts) στην Αγγλία. Ειδικότερα, τα νοσοκο
μεία ζητούν γενικούς ιατρούς, παιδιάτρους, 
ακτινολόγους, γιατρούς επειγόντων, γυναικο
λόγους, ουρολόγους και χειρουργούς.

6ι διαδικασίες πρόσληψης θα γίνουν μέσω 
της Remedium Partners του μεγαλύτερου ειδι
κού προσλήψεων μονίμου και ορισμένου χρό
νου ιατρικού προσωπικού στο Ηνωμένο Βασί
λειο. Η εταιρεία προσφέρει μακροετή συμβό
λαια με NHS Trusts, ενώ για λογαριασμό δημό
σιων πανεπιστημιακών και μη νοσοκομείων 
αναζητά γιατρούς σε θέσεις SHO, Middle grade 
αλλά και consultants. Για τον σκοπό αυτό οι εν

διαφερόμενοι μπορούν να αποστείλουν τα βι- 
ογραφικά τους στο email: afroditevarvitsioti@ 
remediumpartner.com Ειδικός σύμβουλος 
θα παρέχει στους ενδιαφερομένους όλες τις 
πληροφορίες για τις διαδικασίες πρόσλη
ψης και τις επιλογές που υπάρχουν στο NHS 
σύμφωνα με τις προτιμήσεις των γιατρών. 
Ολοι οι γιατροί θα χρειαστούν το IELTS ή 
το ΟΕΤ για την εγγραφή τους στον ιατρικό 
σύλλογο της Αγγλίας (GMC). Παράλληλα, η 
εταιρεία DHI Global Medical Group, με 68 
κλινικές σε όλο τον κόσμο, ζητεί να προ- 
σλάβει νοσηλεύτριες για εργασία στο Ηνω
μένο Βασίλειο.

Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει να έχουν πτυ
χίο νοσηλευτικές από χώρα της ΕΕ ή αναγνω
ρισμένο. Επιπλέον θα πρέπει να έχουν γνώση 
της αγγλικής γλώσσας σε επίπεδο Β1/έμπει
ρου χρήστη. Θα προτιμηθούν υποψήφιοι με 
προϋπηρεσία άνω των 2 ετών.

Η εταιρεία προσφέρει ελκυστικό πακέτο 
αποδοχών, συνεχή εκπαίδευση με δυνατό
τητες μετεξέλιξης.

Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επισκε- 
φθοΰν την ιστοσελίδα της εταιρείας http:// 
www.dhiglobal.com προκειμένου να ενημε

ρωθούν για τις διαδικασίες πρόσληψης και 
να υποβάλουν τα βιογραφικά τους.

ΙΤΟ ΒΕΛΓΙΟ. Δυο ψυχιάτρους με επίπεδο γαλ
λικών Β2 για μόνιμη εργασία στο Βέλγιο ανα
ζητά η εταιρεία Best Med Career.

Για την υποβολή των αιτήσεων οι ενδιαφε
ρόμενοι θα πρέπει να είναι υπήκοοι κράτους 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης, να διαθέτουν πτυ
χίο ιατρικής από κράτος - μέλος της ΕΕ και να 
έχουν πολύ καλή γνώση γαλλικών.

Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει να γραφτούν 
στην επίσημη ιστοσελίδα της Best Med Career, 
προκειμένου να ενημερωθούν αναλυτικά για 
τις διαδικασίες προσλήψεις.

ΖΤΗ ΓΕΡΜΑΝΙΑ. Γιατροί διαφόρων ειδικοτή
των αναζητουνται για εργασία στη Γερμανία.

Συγκεκριμένα ζητούνται ειδικοί και ειδικευ
όμενοι γιατροί των ειδικοτήτων γυναικολογί
ας, παθολογίας και νευρολογίας.

Οι υποψήφιοι θα πρέπει να έχουν καλή 
γνώση γερμανικών (επίπεδο Β2). Αναλυτικά 
για ης διαδικασίες πρόσληψης και τις προ- 
σφερόμενες θέσεις οι υποψήφιοι μπορούν να 
επικοινωνούν στο email: softhom@otenet.gr.
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1  Φιάσκο με τον θεσμό του οικογενειακού γιατρού!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Επιφάνεια: 522.05 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

* Εχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον μόλις 1.210, 
όταν την Πρωτοχρονιά αρχίζει η λειτουργία του 
νέου συστηματης παραπομπών των ασθενών

Τα βήματα για την εγγραφή
■i Παρότι όλα φαίνεται να είναι στον αέρα, οι πολίτες καλού

νται να εγγράφουν σε οικογενειακό γιατρό, προκειμένου 
να διατηρήσουν το δικαίωμα των προληιητκών εξετάσεων. Η αί
τηση εγγραφής μπορεί να υποβληθεί μέσω της ηλεκτρονικής 
εφαρμογής ή σε κάθε δημόσια δομή Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας (Κέντρο Υνείας, ΤΟΜΥ, Αγρσπκό Ιατρείο) ή απευθείας 
στον οικογενειακό γιατρό. Για την αίτηση, μέσω της ηλεκτρονικής 
εφαρμογής, πρέπει να ακολουθηθούν τα παρακάτω βήματα:
* Είσοδος στο πληροφορικό σύστημα rdv.ehealthnetgr, με τους 
κωδικούς του TAXISnet και επιβεβαίωση με τον ΑΜΚΑ.
* Συμπλήρωση των προσωπικών στοιχείων (βάσει των στοιχεί
ων που θα συμπληρωθούν θα γίνει η επιλογή του οικογενειακού 
γιατρού).
* Επιλογή οικογενειακού γιατρού μεταξύ των διαθέσιμων οικογε
νειακών γιατρών, οι οποίοι παρέχουν υπηρεσίες εντός του δήμου 
που έχει δηλωθεί στο προηγούμενο βήμα και οι οποίοι δεν έχουν 
συμπληρώσει το εκ του νόμου ανώτατο όριο πληθυσμού ευθύνης.

Οι πολίτες προχωρούν στη συνέχεια σε υποβολή της ηλε
κτρονικής αίτησης και εκτύπωση της αίτησης.

Ρεπορτάζ
Ρίτα Μεθά
rmda@dimokratianews.gr

Μ
πορεί το υπουργείο Υγεί
ας να έχει ανακοινώσει 
όυ την Πρωτοχρονιά αρ
χίζει η λειτουργία του 
νέου συστήματος πα
ραπομπών των ασθενών για ιατρικές 
επισκέψεις και διαγνωστικές εξετάσεις 

από τον οικογενειακό γιατρό, ωστόσο οι 
1.210 οικογενειακοί γιατροί που έχουν 
εκδηλώσει ενδιαφέρον προφανώς δεν 
επαρκούν για να καλύψουν 10.000.000 
πολίτες.

Στην προσπάθειά του να βρεθεί μια 
λύση σε αυτό το αντικειμενικό πρόβλη
μα, το υπουργείο Υγείας χαρακτήρισε 
«οικογενειακούς γιατρούς» τους παθολό
γους, γενικούς γιατρούς και παιδιάτρους 
των Κέντρων Υγείας. Ωστόσο, πολλά από 
τα νησιά μένουν ακάλυπτα, ενώ πολίτες 
μεγάλων αστικών περιοχών, όπως οι νό- 
υες περιοχές της Αττικής, καταγγέλλουν 
πως δεν βρίσκουν οικογενειακό γιατρό 
για να κάνουν την εγγραφή!

Σύμφωνα, πάντως, με την οδηγία του 
υπουργείου Υγείας, οι πολίτες θα πρέπει 
υποχρεωτικά να ολοκληρώσουν την εγ
γραφή τους σε οικογενειακό γιατρό για

να έχουν προτεραιότητα στον προγραμ- 
μαπσμό για ιατρικές επισκέψεις αλλά και 
εξετάσεις από την 1η Ιανουάριου 2019.

Την ίδια σηγμή, ο ίδιος ο υπουργός 
Υγείας Ανδρέας Ξανθός παραδέχτηκε σε 
ημερίδα που έγινε την Παρασκευή όη οι 
γιατροί των Τοπικών Μονάδων Υγεί
ας (ΤΟΜΥ) ανέρχονται σε περίπου 500. 
Το αρχικό σχέδιο του υπουργείου Υγεί
ας όριζε 1.195 γιατρούς σης ΤΟΜΥ και 
2.800 ιδιώτες οικογενειακούς γιατρούς 
μέσω ΕΟΠΥΥ, σύνολο 3.995 οικογενει
ακοί γιατροί.

Μέχρι τώρα, όμως, μόνο 710 οικογε
νειακοί γιατροί έχουν υπογράφει σύμ
βαση με τον ΕΟΠΥΥ, με αποτέλεσμα οι 
γιατροί που στελεχώνουν επίσημα το νέο 
σύστημα να είναι μόλις 1.210 για όλο τον 
πληθυσμό.

Σύμφωνα με τον υπουργό Υγείας, οι 
ανάγκες αυτές θα καλυφθούν με κινη
τές μονάδες σε κάθε νομό, που θα δι
αθέτουν γιατρό, οδοντίατρο, νοσηλευτή, 
επισκέπτη Υγείας, μαία, κοινωντκό λει
τουργό, τεχνολόγο ιατρικών εργαστηρί
ων. Να σημειωθεί όη από ης 239 Τοπι
κές Μονάδες Υγείας που είχαν εξαγγελ
θεί το 2017 λειτουργούν μόλις 101, πα- 
ρόη ο προγραμμαυσμός προέβλεπε πως 
θα έπρεπε να λειτουργούν όλες έως το 
τέλος του 2018.

Φιάσκο με 
τον θεσμό του 
οικογενειακού 

γιατρού!
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1  Εφημερίες χωρίς στεφανιογράφους σε «Αττικό»,
«Ευαγγελισμό»

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2018

Επιφάνεια: 179.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εφημερΐεε χωρίε στεφανιογράφουε σε ((Αττικό», ((Ευαγγελισμό»
«ΒΟΛΤΑ θανάτου» κάνουν οι ασθενείς που 
έχουν υποστεί έμφραγμα του μυοκαρδίου και 
διακομίζονται στις εφημερίες των Νοσοκομείων 
«Αττικό» και «Ευαγγελισμός», τις τελευταίες δύο 
εβδομάδες, γιατί οι στεφανιογράφοι τους δεν 
λειτουργούν, λόγω παλαιότητας, με συνέπεια οι 
ασθενείς να μεταφέρονται εσπευσμένα στο «Σι- 
σμανόγλειο» για την απαραίτητη εξέταση, με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται για την υγεία τους!

Την καταγγελία κάνει γνωστή, με επιστο
λή της προς τον υπουργό Υγείας Ανδρέα Ξανθό 
και τον αναπληρωτή υπουργό Παύλο Πολάκη, η 
Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Αθήνας - Πει
ραιά (ΕΙΝΑΠ), η οποία ζητά την άμεση αποκατά
σταση των βλαβών των πεπαλαιωμένων στεφανι-

ογράφων, που μετρούν πάνω από 13 χρόνια ζω
ής, και την αντικατάστασή τους με σύγχρονους. 
Συγκεκριμένα, στην επιστολή της προς την ηγε
σία του υπουργείου Υγείας, η ΕΙΝΑΠ αναφέρει 
ότι τις τελευταίες 15 ημέρες το Νοσοκομείο «Ευ
αγγελισμός» εφημερεύει με τον στεφανιογράφο 
του εκτός λειτουργίας λόγω βλάβης, όπως είχε 
γίνει και τον περασμένο Ιούνιο. Επίσης, τις προ
ηγούμενες δέκα ημέρες το Νοσοκομείο «Αττικό» 
εφημέρευε χωρίς στεφανιογράφο λόγω βλάβης, 
ενώ τον προηγούμενο μήνα το μηχάνημα ήταν 
εκτός λειτουργίας για 20 ημέρες.

Αποτέλεσμα αυτής της επικίνδυνης κατάστα
σης είναι οι ασθενείς με οξύ έμφραγμα του μυο
καρδίου, που προσέρχονται στη γενική εφημερία

των δύο παραπάνω νοσοκομείων και χρειάζονται 
άμεση στεφανιογραφία για διάνοιξη του αγγείου 
με αγγειοαλασπκή, να πρέπει επειγόντως να δι
ακομιστούν στο «Σισμανόγλειο».

Συγκεκριμένα, ο στεφανιογράφος του «Ευ
αγγελισμού» έχει συμπληρώσει 15 χρόνια συ
νεχούς λειτουργίας, με συνέπεια να παρουσιά
ζει συχνές βλάβες. Το νοσοκομεία πριν από με
ρικούς μήνες προμηθεύτηκε με δωρεά έναν και
νούργιο στεφανιογράφο, ο οποίος όμως δεν έχει 
τεθεί σε λειτουργία. Στο «Αττικό», ο ένας στεφανι- 
ογράφος είναι τόσο παλιός που δεν χρησιμοποι
είται, ενώ ο δεύτερος διαρκώς χαλάει, γιατί είναι 
πάνω από 13 ετών.

Ρήα Μεηά
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1  Θρήνος στην Κρήτη: Αφησε την τελευταία του πνοή
ο 8χρονος που υπέστη ανακοπή

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2018

Επιφάνεια: 70.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θρήνος στην Κρήτη: Αφησε την τελευταία 
του πνοή ο 8χρονος που υπέστη ανακοπή
Τραγικό επίλογο είχε π περιπέτεια του δχρονου στα Χανιά που υπέστη ανακοπή, καθώς το πρωί της 
Κυριακής το παιδί άφησε την τελευταία του πνοή. «Δυστυχώς, παρά τις προσπάθειες των γιατρών το 
δχρονο παιδί κατέληξε σήμερα σπς 8 το πρωί», δήλωσε στην ιστοσελίδα cretapost, ο αναπληρωτής διοι
κητής του ΠΑΓΝΗ, Γ. Φανουργιάκης. Το άτυχο αγοράκι υπέστη ανακοπή το Σάββατο, την ώρα που ήταν 
στο σπίτι του με μέλος της οικογένειάς του. Ασθενοφόρο μετέφερε τον δχρονο στο νοσοκομείο Χανίων, 
όπου οι γιατροί έκαναν ανάνηψαν και σταθεροποίησαν την κατάσταση του παιδιού. Στη συνέχεια έκρι
ναν ότι ήταν απαραίτητο να μεταφερθεί στο ΠΑΓΝΗ και εισήχθη στη Μονάδα Εντατικής θεραπείας Παί- 
δων. Ομως, παρά πς προσπάθειες των γιατρών, το παιδί άφησε την τελευταία του πνοή χθες το πρωί.
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1  Παρουσίασε στοιχεία για τα νοσήματα στην παιδική
ηλικία

Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2018

Επιφάνεια: 514.82 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ. ΤΖΟΥΦΗ

Παρουσίασε στοιχεία για 
τα νοσήματα στην παιδική

Για tis noAmKss που στο
χεύουν στην κατοχύρωση του 
δικαιώματοε ισότιμηε πρόσβα- 
ons των ασθενών με σπάνια νο
σήματα στην ιατροφαρμακευτική 
περίθαλψη μίλησε η Υφυπουρ- 
γόε Παιδείαε,Έρευναε & θρη
σκευμάτων Μερόπη Τζούφη, 
από το βήμα ms 28ns Διημερί- 
6as με τίτλο «Συχνά και Σπάνια 
Νοσήματα στην Παιδική Ηλικία: 
Μια Συνεχή5 Πρόκληση για τον 
Παιδίατρο». Τη Διημερίδα διορ- 
γάνωσε ο Τομέαε Υγείαε του 
Παιδιού, του Τμήματο5 ΙατρικήΞ, 
του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων 
και διεξήχθη από 1 έωΞ και 2 
Δεκεμβρίου στο ξενοδοχείο 
«Grand Serai» στα Ιωάννινα.

Συγκεκριμένα, η Υφυπουργό3 
παρουσίασε στοιχεία από την 
έρευνα του Ευρωπαϊκού Οργα
νισμού για tis Σπάνιεε Παθήσε^, 
σύμφωνα με την οποία, για το 
25% των ασθενών χρειάστηκαν 
από 5 έοΒ 30 χρόνια μέχρι να 
διαγνωστεί η ασθένεια. Στο 40% 
των ασθενών έγινε αρχικά λαν
θασμένη διάγνωση Tns νόσου 
και υποβλήθηκαν σε λανθα
σμένη αγωγή, onors χειρουργική 
επέμβαση ή ακόμη και ψυχια
τρική θεραπεία. «Αξιοσημείωτο 
είναι», σημείωσε, «nors ενώ οι 
σπάνιεε παθήσε^ είναι 6.000 - 
8.000, υπάρχουν μόνο μερικέε 
δεκάδε$ θεραπεία που έχουν 
αναπτυχθεί».

Τούτων δοθέντων, η κ. 
Τζούφη υπογράμμισε ότι «η 
πρώιμη και έγκυρη διάγνωση ει
δικά για τα παιδιά, όσο δύσκολο 
κι αν είναι σε πολλέΒ περιπτώ- 
σεΐ3 και η σταθερή παρακολού
θηση Tns εξέλιξηε Tns n00nons 
αλλά και Tns αγωγήε αντιμετώ- 
mo0s Tns, είναι βαρύνουσα5 ση- 
paoias».

Στη συνέχεια, η Υφυπουργό5 
αναφέρθηκε συνοπτικά oris πο- 
λιτικέε παρεμβάσεΐ5 αναφορικά 
με τα σπάνια νοσήματα στην Ελ
λάδα και συγκεκριμένα:

Α) στην ψήφιση του Νόμου 
4461/2017 για τη δημιουργία 
Κέντρων Αναφοράε Σπανίων 
Νοσημάτων και το Δίκτυο Παρο- 
χήε Υπηρεσιών Σπάνιων Νοση
μάτων στην Ελλάδα, τα οποία 
συνδέονται και με το Ευρωπαϊκό 
Δίκτυο

Β) στην Υπουργική Απόφαση 
Γ2β 58442/2017 για τη διαδικα
σία συγκρότηση3 των Κέντρων 
Ava(pop0s και Εμπειρογνωμο- 
σύνη5 σε Εθνικό επίπεδο με 
άξονα τιs Ευρωπαία προδια- 
γραφέ3 και

Γ) Απόφαση του Γενικού Γραμ- 
ματέα του ΥΥ Αΐβ/Γ.Π.: 
76868/17 (29/01 /2018) για τη 
συγκρότηση και τον ορισμό 
μελών στην Εθνική Επιτροπή για 
τα Σπάνια Νοσήματα που ανα
λαμβάνει τη τήρηση των διαδι
κασιών και την επιλογή των 
Κέντρων Αναφοράε και Εμπει- 
ρογνωμοσύνηΒ σπανίων παθή
σεων στην Ελλάδα.

Ιδιαίτερη μνεία έκανε η κ. 
Τζούφη ons κεντριά παρεμβά- 
σειε ms κυβέρνηση3 και του 
Υπουργείου Υγεία5 στην φαρμα
κευτική πολιτική. Χαρακτήρισε 
«κρίσιμη πολιτική προτεραι
ότητα» για την κυβέρνηση «την 
ισότητα στην πρόσβαση σε ποι

οτική δημόσια φροντίδα υγεία3», 
αλλά και «σε πραγματικά καινο- 
τόμα φάρμακα με τεκμηριωμένο 
κλινικό όφελθ5».

Ανέφερε συνοπτικά as προ
ϋποθέσει για τη διασφάλιση ms 
πρόσβασηε στην φαρμακευτική 
καινοτομία, ενώ στάθηκε ιδιαί
τερα στη σημασία των διακρατι
κών συνεργασιών για τη 
διαπραγμάτευση «δίκαιων» 
τιμών αποζημίωσηε έναντι των 
ισχυρών επιχειρηματικών συμ
φερόντων Tns φαρμακοβιομηχα- 
vias. Σε αυτό το πλαίσιο, η 
Υφυπουργόε μίλησε για την 
«Διακήρυξη Tns Βαλέτα», λέγον- 
Tas ότι «υπάρχει η αισιοδοξία ότι 
σιγά-σιγά οι συσχετισμοί θα αλ
λάζουν και ότι θα ενισχύεται η 
πλευρά του δημόσιου συμφέ- 
Povtos και των αναγκών των 
ασθενών».

Επιπλέον, η κ. Τζούφη παρέ
θεσε δύο παραδείγματα που φα
νερώνουν ότι η διαπραγμάτευση 
με την φαρμακοβιομηχανία για 
πιο «δίκαιε3» τιμέε είναι «τόσο 
αναγκαία όσο και εφικτή»: Το 
παράδειγμα Tns nnami6as C, με 
την συμφωνία - «σταθμό» με
ταξύ του ΕΟΠΥΥ και των φαρμα
κευτικών εταιρειών, που 
οδήγησε στον πενταπλασιασμό

του αριθμού των ασθενών που 
έχουν πρόσβαση στα vsoTspns 
γενιά5 φάρμακα. Enions, στο 
παράδειγμα Tns Namaias Μύί- 
K0s ATporpias, στην θεραπεία 
Tns onoias έχει πλήρη πρό
σβαση το σύνολο των ασθενών 
στην Ελλάδα, αφού έπειτα από 
διαπραγμάτευση που είχε ars 
αποτέλεσμα η τιμή Tns για την 
Ελλάδα να είναι κατά πολύ χα
μηλότερη από αυτήν που ισχύει 
oris ΗΠΑ και oris υπόλοιπε3 ευ- 
ρωπάίκέ5 xoopss.

Καταλήγονταε, η Υφυπουργόε 
επεσήμανε τη σημασία των επι
στημονικών ιατρικών κοινοτή
των αλλά και των συλλόγων 
ασθενών στη διαμόρφωση και 
την υλοποίηση πολιτικών για το 
φάρμακο και Tns αντιμετώπιση5 
των σπάνιων παθήσεων. «Η διά- 
δραση αυτών είναι βέβαιο ότι θα 
βοηθήσει στην υλοποίηση pias 
ολιστικήΞ (ppovn'6as, θα προ
ωθήσει αποτελεσματικότερε3 
πολιτικέε σε όλα τα στάδια από 
τη διάγνωση μέχρι και ιατροφαρ
μακευτική φροντίδα των σπά
νιων ασθενειών και θα συμβάλει 
εν τέλει στην καλύτερη οργά
νωση των δημόσιων υπηρεσιών 
UYsias για όλου5».

ηλικία
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1  Πρόθυμοι οι πολίτες, απρόθυμοι οι γιατροί
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-12-2018

Επιφάνεια: 455.91 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πρόθυμοι οι ποϋίτες, 
απρόθυμοι οι γιατροί
Με το σταγονόμετρο υποβάλλονται οι 

αιτήσεις εκδήλωσης ενδιαφέροντος πα
θολόγων και ιδιωτών γενικών ιατρών στην 
ηλεκτρονική πλατφόρμα για την ένταξή 
τους στο θεσμό του οικογενειακού για
τρού.

» » 4
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1  Πρόθυμοι οι πολίτες, απρόθυμοι οι γιατροί
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-12-2018

πρόθυμοι οι πολίτες, 
απρόθυμοι οι γιατροί
Μικρό το ενδιαφέρον του ιατρικού προσωπικού για την ένταξή τους 
στο θεσμό του οικογενειακού γιατρού - Η πόΠη των Ιωαννίνων είναι 
η in στην ΕΠΘάδα στην κάϋυψη με ΤΟΜΥ

Με το σταγονόμετρο υποβάλλονται 
οι αιτήσεις εκδήλωσης ενδιαφέροντος 
παθολόγων και ιδιωτών γενικών ιατρών 
οτην ηλεκτρονική πλατφόρμα για την 
ένταξή τους στο θεσμό του οικογενεια
κού γιατρού. Την ίδια ώρα που το εν-

T0U ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ
ιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιι

διαφέρον των πολιτών είναι συνεχώς 
αυξανόμενο για τον θεσμό του οικογε
νειακού γιατρού, με την ελπίδα και 
προσδοκία, ότι μπορεί να βρουν ένα 
σημαντικό σύμμαχο στην προληπτική 
ιατρική εξέταση, αλλά και την πρωτο
βάθμια παροχή υπηρεσιών υγείας, οι 
επαγγελματίες ιατροί, δεν δείχνουν 
τόσο πρόθυμοι. Αυτό επιβεβαίωσαν με 
δηλώσεις τους χθες από τα Γιάννενα, 
τόσο ο Γεν. Γραμματέας του υπ. Υγείας 
κ. Γιαννόπουλος, όσο και ο διοικητής 
της 6ης ΥΠΕ Τ. Νικολόπουλος, που κλή
θηκαν να απαντήσουν στο πως εξελίσ
σεται η προσπάθεια για την αναβάθμιση 
της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας.

Όπως είπε ο κ. Γιαννόπουλος, στο 
σύνολο της χώρας λειτουργούν ήδη πε
ρίπου 100 Τοπικές Μονάδες Υγείας, 
αριθμός που δεν είναι κοντά στον αρ
χικό στόχο του υπουργείου.

«Δεν ήταν εξαρχής εύκολος ο στόχος 
γιατί επιχειρούμε να εμπεδώσουμε μία 
διαφορετική φιλοσοφία και νοοτροπία 
στην παροχή των υπηρεσιών υγείας. 
Έχουν γίνει ήδη σημαντικά βήματα και 
εκείνο που απομένει είναι η επιτάχυνση 
των ρυθμών για την ολοκλήρωση των 
δομών και τη στελέχωσή τους», σημεί
ωσε ο κ. Γιαννόπουλος.

Μεγαλύτερος ήταν ο προβληματι

σμός που εξέφρασε ο διοικητής της 6ης 
ΥΠΕ κ. Νικολόπουλος, που μπορεί να 
παραδέχθηκε πως η πόλη των Ιωαννί
νων είναι η 1η στην Ελλάδα στην κά
λυψη με ΤΟΜΥ, ωστόσο η κάλυψη του 
πληθυσμού με το ιατρικό προσωπικό 
που χρειάζεται δεν είναι η επιθυμητή.

«Η πλατφόρμα είναι ανοιχτή για να 
υποβάλλουν το ενδιαφέρον τους οι πα
θολόγοι και οι ιδιώτες γενικοί ιατροί, 
όμως το ενδιαφέρον δεν είναι αυτό που 
χρειάζεται και αυτό που περιμέναμε. Οι 
πολίτες από την άλλη ενδιαφέρονται 
για το θεσμό του οικογενειακού για
τρού και θέλουν να εγγραφούν στη λί
στα αλλά μέχρι σήμερα η κάλυψη επί 
του πληθυσμού δε φτάνει το 100%», 
σημείωσε αρχικά.

προχωρούν οι τομυ
Καλύτερα αναμφίβολα, είναι τα 

πράγματα ως προς τη λειτουργία των 
ΤΟΜΥ στην πόλη, όπου ήδη ολοκληρώ
θηκε η διαδικασία πλήρωσης των πρώ
των τεσσάρων δομών με ιατρικό και 
λοιπό προσωπικό.

Εντός του Δεκεμβρίου θα ξεκινήσει η 
λειτουργία της 2ης ΤΟΜΥ που θα μετα
φερθεί στην οδό Ναπ. Ζέρβα, ενώ η ΥΠΕ 
ολοκληρώνει τη διαδικασία διαμόρφω
σης του εργαστηρίου του ΚΕΕΛΠΝΟ 
στην περιοχή των Αμπελοκήπων. Πα
ράλληλα, αναζητά κτήριο για να στεγά
σει την 6η ΤΟΜΥ που θα καλύψει τις 
ανάγκες των περιοχών Καρδαμιτσίων 
και Σεισμοπλήκτων.
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1  ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΞΕΡΕΤΕ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 47 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Επιφάνεια: 51.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΑΠΕΡΓΙΑΚΟ ΔΕΛΤΙΟ
ΣΤΑΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ: Εργαζόμενοι στο 
δήμο, στα νοσοκομεία(ΠΟΕΟΔΗΝ)11:00 
έως 15:00.

ΠΑΡΑΤΕΙΝΕΤΑΙ μέχρι τον Δεκέμβρη του 
2019 η υποχρεωτική αντικατάσταση των 
διπλωμάτων παλαιού τύπου ταχυπλόων 
με άδειες νέου τύπου.

ΕΧΕΙ τεθεί σε ισχύ το νυκτερινό χειμε
ρινό ωράριο της ΔΕΗ μέχρι και τις 30 
Απριλίου. Το οικιακό τιμολόγιο είναι με 
χρονοχρέωση (μειωμένο νυκτερινό), με 
συνεχές ωράριο (23:00 έως 07:00). Για το 
τμηματικό ωράριο:
- Για τους πελάτες που είναι συνδεδεμέ- 
νοι στο Δίκτυο της ηπειρωτικής χώρας και 
των διασυνδεδεμένων με αυτήν νησιών 
το τμηματικό ωράριο είναι15:00-17:00 και 
02:00-8:00.
- Για τους πελάτες των μη διασυνδεδεμέ- 
νων νησιών το τμηματικό ωράριο είναι
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1  Συνεχίζονται οι κινητοποιήσεις στο χώρο της Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Επιφάνεια: 104.67 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Συνεχίζονται οι κινητοποιήσεις 
στο χώρο της Υγείας

Παναττική στάση εργασίας, τη Δευ- καλούνται να καλύψουν διαρκείς κι 
τέρα 10 Δεκεμβρίου, 11 το πρωί με επιτακτικές ανάγκες στους χώρους 
3 μετά το μεσημέρι και συγκέντρω- Υγείας και Πρόνοιας, υποχρεώνο-
ση στο υπουργείο Υγείας. .__, ^ νται σε συμβάσεις με υποτυ-
Τα μέλη της ΠΟΕΔΗΝ θα πώδεις μισθούς, με λειψά
συγκεντρωθούν στο υ- ωράρια και σε συνθήκες
πουργείο στις 11.30 και All ί / * ομηρίας". 
οι νοσοκομειακοί για- ώ,Κ -fll ■ / Οπως αναφέρουν οι
τροί στις 12. I1 : ®·ϋ γιατροί, "οι συμβάσεις
Αιχμή των κινητοποιή- ' τΜΙΙβΡ~ «1 · αυτές δεν καλύπτουν
σεων είναι οι επικείμε- ' τις λειτουργικές ανά-
νες απολύσεις χιλιάδων kgf γκες ενώ ταυτόχρονα ε-
επικουρικών γιατρών, και ™ ντείνουν την εκμετάλλευ-
άλλων εργαζομένων που α- * ση των εργαζομένων", αναφέ-
πασχολούνται με συμβάσεις ορι- ρουν τα σωματεία, που ζητούν μο- 
σμένου χρόνου. νιμοποίηση των συμβασιούχων "με
Σύμφωνα με την Ένωση των νοσο- αξιοπρεπείς μισθούς και πλήρη ερ-
κομειακών γιατρών (ΟΕΝΓΕ) "ενώ γασιακά δικαιώματα".
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1  ΚΑΡΑΣΑΒΒΟΓΛΟΥ ΑΠΑΝΤΑ ΣΤΗΝ ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

Επιφάνεια: 856.41 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΚΑΡΑΣΑΒΒΟΓΛΟΥ 
ΑΠΑΝΤΑ ΣΤΗΝ ΠΟΕΔΗΝ
«Από πού προκύπτει ότι δεν μου είναι 
αρεστοί οι 15 που αποκλείστηκαν; Με 
ποιο δικαίωμα μου αποδίδουν τέτοιες 
κατηγορίες;» - Κατηγορηματικά διαψεύ- 
δει ότι «μαγείρεψε» τη μοριοδότηση του 
διαγωνισμού για τη σίτιση και την καθα
ριότητα ο διοικητής του νοσοκομείου Κα
βάλας. Σελ.4
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1  ΚΑΡΑΣΑΒΒΟΓΛΟΥ ΑΠΑΝΤΑ ΣΤΗΝ ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2018

«Από που προκύπτει on δεν μου είναι αρεστοί 
οι 15 που αποκλείστηκαν; Με ποιο δικαίωμα μου 
αποδίδουν τέτοιες κατηγορίες;
Αρνείται κατηγορηματικά ο Καρασαββόγλου τις κατηγορίες ότι παρενέβη στις 
προσλήψεις για την καθαριότητα και τη σίτιση

Α
πάντηση στην 
καταγγελία της 
ΠΟΕΔΗΝ ότι 
«μαγείρεψε» τον 
διαγωνισμό για προσλή
ψεις στην εστίαση και 

την καθαριότητα δίνει με 
δηλώσεις του στη «ΝΕ» ο 
διοικητής του νοσοκομεί
ου Καβάλας Τάσος Κα
ρασαββόγλου.
«Θέλω να μεταφέρω 
πως αυτά τα επιχειρή
ματα στερούνται κάθε 
σοβαρότητας και δεν 
έχουν καμία σχέση με 
την αλήθεια. Αν υπάρ
χει πλασματικός κατά
λογος επιτυχόντων, το 
ΑΣΕΠ θα πάρει θέση 
και θα ενημερωθούν γι 
αυτό. Για όλα τα υπόλοι
πα ο καθένας βγάζει τα 
δικά του συμπεράσματα 
και για την ανακοίνωση 
αλλά και για τη διαδι
κασία που επέλεξε η δι
οίκηση. Αν υπάρχει κάτι 
μεμπτό, πρέπει το ΑΣΕΠ 
να το κρίνει άμεσα και 
να δώσει πειστικές απα
ντήσεις και στους 15 που 
μπορεί να έχουν ήδη δι- 
αμαρτυρηθεί με ενστά
σεις , αλλά και προς τους 
συνδικαλιστές, που θέ
λουν να σηκώσουν το 
θέμα ακόμα πιο ψηλά, 
τα επόμενα εικοσιτετρά
ωρα. Την Πέμπτη, όταν 
αναρτήσαμε τα πρώτα 
αποτελέσματα, είδαμε 
ότι το σύστημα το πλη
ροφοριακό δεν είχε μο- 
ριοδοτήσεις τρεις περι
πτώσεις ανθρώπων που 
είχαν υποβάλλει φάκε
λο. Έπρεπε οι άνθρωποι

αυτοί να πάρουν τα μό
ρια και δεν τα πήρανε. 
Εμείς είχαμε πληκτρολο
γήσει τα σχετικά μόρια, 
όμως το πληροφοριακό 
σύστημα δεν τα δέχτηκε 
για κάποιους λόγους που 
εμείς δεν μπορούμε να 
το αξιολογήσουμε. Μετά 
από λίγα λεπτά το δια
πιστώσαμε και πήραμε 
τους φακέλους και τους 
επαναδιατυπώσαμε την 
επόμενη μέρα. Απευ
θυνθήκαμε στο ΑΣΕΠ 
για να ρωτήσουμε τι πρέ
πει να κάνουμε και πή
ραμε θετική απάντηση. 
Σε δύο περιπτώσεις ερ
γαζομένων στο νοσοκο
μείου, αντί να βάλουμε 
τα μόρια στη λίστα X τα 
τοποθετήσαμε στην λί
στα Ψ. Έπρεπε να γίνει η 
αλλαγή, που την κάναμε 
σύμφωνα με την γνώμη 
του ΑΣΕΠ» είπε αρχικά 
και συνέχισε, όσον αφο
ρά τη δική του συμμετο
χή: «Απευθύνθηκα σε 
θεσμικούς και ιδιώτες

νομικούς γύρω από το 
ζήτημα αυτό και η απά

ντηση που έλαβα για την 
υπόθεση αυτή είναι πως 
ως μέλος του Δ.Σ μπορώ 
να συμμετέχω σ' αυτή 
την διαδικασία και δεν 
υπάρχει κανένα πρόβλη
μα, εκτός κι αν υπάρχει 
στους επιλεγέντες που 
είναι συγγενικό μου πρό
σωπο, κάτι που δεν συμ
βαίνει φυσικά. Αυτή τη 
διαδικασία εδώ και 2,5 
χρόνια με τους εργαζό
μενους στην καθαριό
τητα και την σίτιση, την 
πήρα στις πλάτες μου, 
εδώ όταν ήρθα στο νο
σοκομείο. Αυτό είχε και 
προσωπικό βάρος γιατί 
μπορούσα να τραβή
ξω πολλά από αυτή την 
ιστορία. Το πήρα πάνω 
μου το θέμα συνειδητά 
και η ιστορία τότε με την 
αποπομπή των εργολά
βων πήγε πολύ καλά και 
την ένταξη των εργαζο
μένων στο νοσοκομείο. 
Ήθελα να κάνω για να 
διασφαλίσω ότι δεν θα 
γίνει τίποτε στραβό. 
Ουσιαστικά η συμμετο
χή του Καρασαββόγλου 
σ αυτή την διαδικασία 
ήταν για να διασφαλιστεί 
και η συνέχεια της πο
ρείας με σεβασμό στους 
εργαζόμενους. Έτσι, η 
συμμετοχή μου, δια
σφάλισε ότι όλα έγιναν, 
έτσι όπως έπρεπε να γί
νουν. Υπάρχουν σχόλια

ότι αποκλείστηκαν από 
την διαδικασία 15 άτο
μα. Όμως τι πρέπει να 
κάνουμε ; Με ποιο δι
καίωμα απευθύνουν μια 
τέτοια μομφή στην διοί
κηση σε μένα προσωπι
κά; Από πού προκύπτει 
ότι δεν είναι αρεστοί ; 
Αυτούς τους ανθρώπους 
δεν τους ξέρω καν. Το 
δελτίο τύπου της ΠΟΕ
ΔΗΝ λέει ότι αποκλεί
στηκαν οι 15, γιατί δεν 
είχαν την υπεύθυνη δή
λωση στον φάκελό τους, 
που ήταν υποχρεωτική. 
Πρέπει να πω πως αυτό 
ήταν ασύστολο ψεύδος. 
Η προκήρυξη έλεγε ρητά 
ότι υπεύθυνη δήλωση 
είναι υποχρεωτικό στοι
χείο της αίτησης και της 
υποψηφιότητας και επο
μένως αν θέλει κανείς να 
τηρήσει το γράμμα του 
νόμου, υπήρχε μια αίτη
ση που δεν ήταν πλήρης, 
γι αυτό και οι συγκεκρι
μένοι αποκλείστηκαν. 
Ούτε που τους ξέρουμε. 
Εμείς τους προτρέψαμε 
να κάνουν ένσταση. Η 
απόφαση του Δ.Σ έγινε 
για να είμαστε εμείς, ως 
νοσοκομείο, εντάξει με 
τον εαυτό μας και την δι
αδικασία που ακολουθή
θηκε. Δεν αποστείλαμε 
ούτε την προηγούμενη 
απόφαση στο ανώτα
το συμβούλιο επιλογής

προσωπικού, ούτε δεύ
τερη , ούτε δέκατη τρίτη 
θα στείλουμε, γιατί δεν 
είναι προαπαιτούμενο. 
Δεν υπάρχει μέχρι στιγ
μής κάτι άλλο, εμείς πε
ριμένουμε να ζητήσουμε 
από το ανώτατο συμβού
λιο τους φακέλους των 
ανθρώπων που έχουν 
υποβάλλει τις ενστάσεις 
, θα τους διαθέσουμε την 
ίδια στιγμή και αν δικαι
ωθούν, τότε θα υπάρξει 
ο τελικός κατάλογος των 
εργαζομένων για το νο
σοκομείο . Θα τον απο
δεχτούμε απολύτως και 
θα συνεχίσουμε με τα 
δεδομένα που θα ορίσει 
το ανώτατο συμβούλιο . 
Πρόκειται για 102 άτο
μα, για καθαριότητα, 
εστίαση και σίτιση. Η 
φύλαξη είναι ένα ξεχω
ριστό κομμάτι και δεν 
αποτέλεσε αντικείμενο 
αυτής της διαδικασίας 
και δεν έχει σχέση με ό,τι 
αναγράφεται στο δημο
σίευμα. Ο σχεδιασμός 
είναι να πάμε σε μια δια
δικασία προκήρυξης για 
να αναλάβει μια εταιρία 
το έργο της φύλαξης στο 
νοσοκομείο μας, διατη
ρούμε όμως εμείς για 
μας, το δικαίωμα, αν 
και εφόσον εκτιμήσουμε 
ότι μπορούμε να πάμε σε 
πρόσληψη των εργαζομέ
νων με τα ίδια χαρακτη
ριστικά και αν μπορούμε 
να κάνουμε κάτι άλλο, να 
το κάνουμε. Αναλάβαμε 
τους ιοο ανθρώπους που 
ήταν στην σίτιση και την 
καθαριότητα από τον 
εργολάβο. Από αυτούς 
συνεχίζουν οι 8ο. Μπή
καν 2ΐ άνθρωποι που εί
ναι εκτός νοσοκομείου, 
άλλοι άνθρωποι δηλαδή 
που έχουν ανάγκη την 
δουλειά και τα χρήμα
τα. Αυτό προέκυψε από 
την διαγωνιστική διαδι
κασία, διότι το ανώτα
το συμβούλιο επιλογής 
προσωπικού όρισε το 
περιεχόμενο της διακή
ρυξης που καθόρισε και 
τα κριτήρια και το πώς 
και τι πρέπει να γίνει και 
εμείς διαχειριστήκαμε 
τις υποψηφιότητες. Την 
ευθύνη από την αρχή μέ
χρι το τέλος γι αυτή την 
διαδικασία την έχει το 
ΑΣΕΠ που θα πεί την τε
λευταία λέξη».
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